
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 21. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 687
Vil ministeren i lyset af de nye tal for gods på Vejle Station og Vejle Havn tage
en drøftelse med Banedanmark med henblik på at sætte et eventuelt salg af
Vejle Godsbanegård i bero indtil tidligst 2019, så man til den tid kan skabe sig
et retvisende overblik over situationen på stationen med hensyn til de store
godsmængder og de mange tog, som vil følge af Togfonden DK?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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